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 Αριθμ. Πρωτ. Δήμου Ιλίου: 15845/03-04-2012 
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 8ης Τακτικής Συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου Ιλίου 

Αριθ.  Απόφασης 103/2012                                                          ΘΕΜΑ 
Λήψη απόφασης για υλοτομία ή μη δένδρων σε διάφορα 
σημεία του Δήμου 
 

Σήμερα στις 29 Μαρτίου 2012 ημέρα Πέμπτη και ώρα 20.30 μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο 
του Δήμου ΙΛΙΟΥ συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση στο Δημαρχιακό Μέγαρο, ύστερα από την 
υπ’ αριθμ. 13773/22-03-2012 πρόσκληση του Προέδρου κ. Κουκουβίνου Δημητρίου που 
δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο του Δήμου και επιδόθηκε με αποδεικτικό στον κ. Δήμαρχο και σε 
όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους την  22-03-2012      

Το Δημοτικό Συμβούλιο απαρτίζεται από σαράντα ένα (41) Μέλη. 
                                                                Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ  
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΖΕΝΕΤΟΣ ΝΙΚΟΣ 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ : ΚΑΚΟΥΡΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΑΛΕΒΙΖΟΥ ΑΝΔΡΙΑΝΑ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΒΟΜΠΙΡΑΚΗ ΝΙΚΟΛΕΤΤΑ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΛΙΟΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΑΥΓΟΥΛΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 
ΜΕΛΗ Δ.Σ.: ΦΕΡΕΝΤΙΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΦΕΓΓΕΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΚΑΛΟΓΕΡΑΚΗ ΕΛΕΝΗ 
ΔΕΥΤΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ, ΜΠΑΤΣΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, 
ΜΑΡΚΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ, ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΓΚΙΩΝΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, 
ΠΑΤΕΡΕΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΠΑΤΣΟΥΡΗΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ, ΜΠΑΡΜΠΑΓΙΑΝΝΗΣ ΧΡΙΣΤΟΣ, 
ΜΗΛΙΩΝΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ, ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ, ΚΟΥΜΑΡΑΔΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΒΕΡΓΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ,  ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ, ΤΣΙΤΣΟΥ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ, ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, 
ΠΑΠΑΔΟΓΙΑΝΝΑΚΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ, ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ, ΚΟΧΥΛΑ 
ΚΑΛΛΙΟΠΗ, ΒΛΑΧΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ, ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΑΛΑΜΑΓΚΑΣ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΓΡΕΤΣΙΣΤΑ ΕΛΕΝΗ, ΓΡΑΜΜΕΝΟΥ ΜΑΡΙΑ, ΚΟΥΤΣΙΑΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, 
ΑΪΒΑΛΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ, ΧΡΟΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

               
  Α Π Ο Ν Τ Ε Σ   

ΖΟΡΜΠΑ ΚΑΛΟΜΟΙΡΑ Δ.Σ, ΒΕΡΝΑΔΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ.Σ. 
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Αφού διαπιστώθηκε ότι υφίσταται  νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κ. Κουκουβίνος Δημήτριος  

κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης, και το Δημοτικό Συμβούλιο εισέρχεται αμέσως στην εξέταση 
των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 

 
******************* 

 
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Κουκουβίνος Δημήτριος εισάγει στο 

Συμβούλιο για συζήτηση το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης που αφορά την λήψη απόφασης για 
υλοτομία ή μη δένδρων σε διάφορα σημεία του Δήμου. 

Αφού θέτει υπόψιν του Συμβουλίου το υπ’ αριθμ. 12218/15-03-2012 σχετικό έγγραφο της 
Γεωτεχνικής Υπηρεσίας, στο οποίο αναφέρεται ότι: 
 Η διαπαραταξιακή επιτροπή,  που ορίστηκε  με την 67/2012 Α.Δ.Σ. για να εισηγείται 
προς το Δ.Σ.  την υλοτομία ή μη δένδρων για το έτος 2012,   απαρτίζεται από τους Δ.  Σ.  κ.κ.  
Αλεξόπουλο Βασίλειο, Κόχυλα Καλλιόπη, Κακούρη Διονύσιο, Αϊβαλιώτη Νίκο και τη μόνιμη 
υπάλληλο του Δήμου κα Κοντοπάνου Γεωργία.  
 Η επιτροπή  συνεδρίασε την  8η/ 3/12 και ώρα 19.30 στην αίθουσα του  Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δημαρχιακού καταστήματος.  
Παρόντες: κ.κ. 1)Αλεξόπουλος Βασίλειος, 2)Κόχυλα Καλλιόπη, 3)Κακούρης Διονύσιος και 
4)Κοντοπάνου Γεωργία.   
Απών: Αϊβαλιώτης  Νίκος. 
 Εξέτασε τα υποβληθέντα αιτήματα σχετικά με την ή μη υλοτομία δένδρων σε διάφορα 
σημεία του Δήμου (πεζοδρόμια – κοινόχρηστοι χώροι – κήποι  σχολείων)  και  εισηγείται 
ομόφωνα προς το Δημοτικό συμβούλιο τα εξής: 

Α) Τη διατήρηση των δένδρων ( μη υλοτομία) στις περιπτώσεις : 
1. ΙΟΥΛΙΑΝΟΥ 51 : αίτηση της κας Γεωργούλη Κωνσταντίνας,  σχετικά  με την 
υλοτομία  δύο (2) δένδρων:1 ευκάλυπτος και η χαρουπιά, μεγάλης ανάπτυξης που 
φύονται στην παρακείμενη της οικίας πλατεία  και κλαδιά της χαρουπιάς εισέρχονται στην 
αυλή της ιδιοκτησίας της. 
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους   οποίους 
αιτούνται την υλοτομία των δένδρων, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως 
αποφασίσει σχετικά με τη διατήρηση (μη υλοτομία) των δένδρων και προτείνει όπως η  
αρμόδια υπηρεσία προβεί στο κλάδεμα αυτών για μερική μείωση του όγκου της κόμης των 
δένδρων.  
2. ΑΓ. ΝΙΚΟΛΑΟΥ 93: αίτηση κου  Γκουρογιάννη Φιλίππου, σχετικά με την 
υλοτομία δύο (2) δένδρων  μουριάς με μεγάλη ανάπτυξη που φύονται στο πεζοδρόμιο και 
 δεν δημιουργούν κανένα πρόβλημα.  
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
των δένδρων ( μη υλοτομία). 
3. ΠΡΙΓΚΗΠΩΝ 3 : αίτηση κου Μωρέλα Ανάργυρου, σχετικά με την υλοτομία ενός 
(1) δένδρου  χαρουπιάς με μεγάλη ανάπτυξη που φύεται στο πεζοδρόμιο. Αναπτυσσόμενο 
το δένδρο  έχει προκαλέσει ζημιές στη  ράμπα εισόδου του χώρου στάθμευσης.  
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
του δένδρου ( μη υλοτομία) και προτείνει την επισκευή της ράμπας από την Τ.Υ.,  με 
παράλληλη αύξηση του χώρου ανάπτυξης του δένδρου. 
4. ΑΔΡΙΑΝΟΥ 34 :   αίτηση κας  Σταθοπούλου Κων/νας ,  σχετικά με την υλοτομία 
ενός (1) δένδρου  βραχυχίτωνα  που φύεται στο πεζοδρόμιο. Αναπτυσσόμενο το δένδρο  
έχει προκαλέσει ζημιές στην πλακόστρωση του πεζοδρομίου.  
 Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
του δένδρου (μη υλοτομία) και προτείνει την επισκευή της πλακόστρωσης  του 
πεζοδρομίου  από την Τ.Υ.,  με παράλληλη αύξηση του χώρου ανάπτυξης του δένδρου. 
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5. ΝΕΣΤΟΡΟΣ 93: αίτηση κου Πουλάκη  Γεώργιου,  σχετικά με την υλοτομία ενός 
(1) δένδρου  μέλιας  που φύεται στον  πεζόδρομο Νέστορος. Αναπτυσσόμενο το δένδρο  
έχει προκαλέσει ζημιές στην πλακόστρωση με κυβόλιθους του πεζοδρόμου.   
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
του δένδρου (μη υλοτομία) και προτείνει την επισκευή της πλακόστρωσης  του 
πεζόδρομου   από την Τ.Υ.   
6. ΙΚΑΡΟΥ 24 :αίτηση κου Σαββάκη Εμμανουήλ , σχετικά με την υλοτομία 2 
δένδρων (1 πεύκο και μια καζουαρίνα)  τα οποία φύονται στο πεζοδρόμιο επί της οδού 
Ικάρου 24 και δεν έχουν  δημιουργήσει ιδιαίτερο πρόβλημα.  
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
των δένδρων (μη υλοτομία) και προτείνει κλάδεμα και μείωση του όγκου της κόμης των 
δένδρων από την Γεωτεχνική υπηρεσία. 
7. Δ.  ΓΟΥΝΑΡΗ ΚΑΙ ΖΕΡΒΑ 10 :  αίτηση κ.κ.   Ζώτου Ηλία –  Παναγιωτόπουλου 
Ηλία,  σχετικά με την υλοτομία 3 δένδρων  ιβίσκου συριακού. Είδος δένδρου που δεν 
αναπτύσσεται πολύ και δεν δημιουργεί προβλήματα.   
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
των δένδρων (μη υλοτομία). 
8. ΝΙΚΗΣ ΚΑΙ ΔΙΟΝΥΣΙΟΥ 10  : αίτηση  κας Χατζηϊωάννου Βαρβάρας,  σχετικά 
με την υλοτομία 1 δένδρου πεύκης, πολύ μεγάλης ανάπτυξης που φύεται ουσιαστικά στο 
δρόμο. Όταν έγινε η διαπλάτυνση του δρόμου  κατασκευάστηκε ζαρντινιέρα περιμετρικά 
του δένδρου για να σωθεί και να μην υλοτομηθεί με τη διάνοιξη. Πραγματοποιήθηκε 
αυτοψία σε συνεργασία με την Τ.Υ. και προτάθηκε να κατασκευασθεί παρτέρι μεγαλύτερο 
για το δένδρο και να επισκευασθεί το πεζοδρόμιο με ταυτόχρονη απομάκρυνση της 
παράνομα ευρισκόμενης ζαρντινιέρας στο πεζοδρόμιο ώστε αυτό να καταστεί 
προσπελάσιμο.  
 Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
του δένδρου (μη υλοτομία) και τις απαραίτητες ενέργειες από την Τ.Υ.  προκειμένου να 
σωθεί το δένδρο και να λυθεί το πρόβλημα της προσπέλασης των πεζών. 
9. ΔΩΔΩΝΗΣ 73  : αίτηση κας Τσώνη Σοφίας, σχετικά με την υλοτομία 1 δένδρου 
λεύκης, η οποία φύεται σε πεζοδρόμιο πλάτους 1μ.  και δεν  δημιουργεί ιδιαίτερο 
πρόβλημα. Κλαδεύτηκε από την αρμόδια υπηρεσία.  
 Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
του δένδρου (μη υλοτομία). 
10.  ΒΥΤΙΛΙΑ 3 : αίτηση κου Γκόνη Χαράλαμπου, σχετικά με την υλοτομία 1 δένδρου 
CUPRESSOCYPARIS GEYLADII,  που φύεται σε πεζοδρόμιο πλάτους 2μ.  και δεν 
προκαλεί κάποιο πρόβλημα.   
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
του δένδρου (μη υλοτομία) και το κλάδεμα από την αρμόδια υπηρεσία για μείωση του 
ύψους και εξισορρόπηση του βάρους 
της κόμης.  
11. ΕΛ ΑΛΑΜΕΪΝ  :  Αίτηση κου Φράγκου Κων/νου,  σχετικά με την υλοτομία 2 
δένδρων (1 ευκάλυπτος – 1 μέλια).  Φύονται σύρριζα στην όχθη του ρέματος και δεν 
δημιουργούν ιδιαίτερο πρόβλημα. Άλλωστε έχει δημοπρατηθεί το έργο για το ρέμα 
Ρουβίκωνος και θα αντιμετωπισθεί συνολικά το θέμα  των ευρισκομένων στην όχθη 
δένδρων.  
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
των δένδρων (μη υλοτομία) και το κλάδεμα για μείωση του ύψους του ευκαλύπτου  και 
κλάδεμα διαμόρφωσης της κόμης της μέλιας από την αρμόδια υπηρεσία.  
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12.  ΑΝΔΡΕΑ ΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ 292 : Αίτηση κου Δάβιου Δημήτριου ο οποίος 
διαμένει  ΑΝΔΡΕΑ ΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ 294, σχετικά με την υλοτομία 5 δένδρων ελιάς που 
φύονται σε πεζοδρόμιο  παλιό,  με κατεστραμμένο τσιμέντο, μη προσπελάσιμο λόγω 
δένδρων ,  κολώνας ΔΕΗ και κολώνας τρόλεϋ.  Η υλοτομία των δένδρων δεν θα λύσει το 
πρόβλημα. Μετά από αυτοψίες και αφού ζητήθηκε και η άποψη της Τ.Υ. ως άμεση 
ενέργεια προτάθηκε η τοποθέτηση πινακίδων που θα απαγορεύεται η στάση και η 
στάθμευση στο απέναντι πεζοδρόμιο, ώστε να είναι προσπελάσιμο τουλάχιστον αυτό μιας 
και η προσβασιμότητα του υπό εξέταση  πεζοδρομίου δεν επιτυγχάνεται με την υλοτομία 
των δένδρων  λόγω των αιτιών που αναφέρονται.  
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο τη διατήρηση 
των δένδρων (μη υλοτομία) και τις απαραίτητες ενέργειες από την Τ.Υ. για την υλοποίηση 
των προαναφερομένων  προτάσεων. 
 
Β) Την υλοτομία δένδρων στις παρακάτω περιπτώσεις: 
1. ΠΟΛΥΤΕΚΝΩΝ 19: Αίτηση κ. Βαγενά Γεωργίου σχετικά με την υλοτομία δύο (2) 
δένδρων βραχυχίτωνα  τα οποία φύονται  σε πεζοδρόμιο πλάτους 1,5μ., από παλιό 
κατεστραμμένο τσιμέντο και το βασικότερο στις γωνίες και στις διασταυρώσεις με τις 
καθέτους οδούς (επικίνδυνες θέσεις φύτευσης λόγω έλλειψης ορατότητας). Το κλάδεμα δεν 
αποτελεί λύση στην αντιμετώπιση του προβλήματος. 
 Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους οποίους 
αιτούνται την υλοτομία των δένδρων, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως 
αποφασίσει σχετικά με την έγκριση υλοτομίας αυτών (2 βραχυχίτωνες), την 
ανακατασκευή του πεζοδρομίου με πλακόστρωση και την φύτευση, από τον αιτούντα, νέων 
κατάλληλων και αναπτυγμένων δένδρων με υπόδειξη από την Γεωτεχνική Υπηρεσία των 
θέσεων και του είδους αυτών.  
2. ΣΠΕΡΧΕΙΟΥ 40 : Αίτηση κας  Μουντογιαννάκη Άννα,  σχετικά με την υλοτομία 
ενός  δένδρου πιτσάρδιας (φοινικοειδές) με ύψος κορμού μεγαλύτερο των 8μ.  που 
αναπτύσσεται σύρριζα στο μπαλκόνι και στα καλώδια της ΔΕΗ.  Το πεζοδρόμιο είναι μη 
προσπελάσιμο λόγω κατασκευής με πέτρα γύρω από το δένδρο και λόγω της φύτευσης 
θάμνων τούγιας οι οποίοι αναπτυσσόμενοι καταλαμβάνουν όλο το πλάτος του 
πεζοδρομίου.  
 Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους οποίους 
αιτούνται την υλοτομία του δένδρου, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως 
αποφασίσει σχετικά με την έγκριση υλοτομίας αυτού και υποχρέωση του αιτούντος να 
απελευθερώσει το πεζοδρόμιο από τα εμπόδια και να φυτέψει 3 νέα δένδρα σύμφωνα με τις 
υποδείξεις της Γεωτεχνικής Υπηρεσίας.    
3. ΙΕΡΩΝΥΜΟΥ 10  :  Αίτηση κου Λαμπρόπουλου Γεώργιου ,  σχετικά με την 
υλοτομία 2 δένδρων συκιάς που φύονται στο πεζοδρόμιο κοινόχρηστου χώρου Ιερωνύμου 
και Καππαδοκίας (επί της Ιερωνύμου), δίπλα από την οικοδομή του αιτούντος. Φύονται σε 
πεζοδρόμιο πλάτους 1,5μ. σύρριζα στο εσωτερικό κράσπεδο στο οποίο και  έχουν 
προξενήσει ζημιές.  
Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους οποίους 
αιτούνται την υλοτομία των  δένδρων, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως 
αποφασίσει σχετικά με την έγκριση υλοτομίας αυτών (2 συκιές) λόγω της ζημιάς που 
έχουν  προκαλέσει και προτείνει όπως η  αρμόδια υπηρεσία προβεί στη φύτευση 2  νέων 
αναπτυγμένων δένδρων που αναπτυσσόμενα δεν θα δημιουργούν παρόμοια προβλήματα. 
4. ΧΩΡΟΣ ΓΡΑΦΕΙΩΝ ΑΜΑΞΟΣΤΑΣΙΟΥ :  Αφορά  ένα δένδρο καζουαρίνας  το 
οποίο αναπτυσσόμενο εφάπτεται  και δημιουργεί πρόβλημα στο κτίριο στέγασης της 
Γεωτεχνικής Υπηρεσίας.  
 Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα,  λαμβάνοντας υπόψη τα προβλήματα που δημιουργεί 
αναπτυσσόμενο, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με την 

ΑΔΑ: Β4ΩΕΩΕΒ-ΞΦ2



 5

έγκριση υλοτομίας αυτού για την αποφυγή του κινδύνου πρόκλησης ζημιάς στο κτίριο . 
5. ΑΕΤΟΠΕΤΡΑΣ 148  ΚΑΙ ΑΡΓΥΡΟΚΑΣΤΡΟΥ : αίτηση κας  Γεροντάκη Ελένης 
σχετικά με την υλοτομία 2 δένδρων βραχυχίτωνα που  φύονται στο πεζοδρόμιο  πολύ 
κοντά στις κολώνες της στοάς επί της οδού Αργυροκάστρου. Αναβλήθηκε η συζήτηση 
στην προηγούμενη διαπαραταξιακή προκειμένου να διενεργήσει αυτοψία η Τ.Υ.  Η άποψη 
της Τ.Υ. είναι σύμφωνη με την υλοτομία των δένδρων διότι τα δένδρα φύονται πολύ κοντά 
στις κολώνες της στοάς και δεν μπορούν να γνωρίζουν τις ζημιές που μπορεί  να 
προκληθούν από την ανάπτυξη των δένδρων. Στο πεζοδρόμιο έχουν ήδη προκληθεί  
ρωγμές.   
Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους οποίους 
αιτούνται την υλοτομία των δένδρων, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως 
αποφασίσει σχετικά με την έγκριση υλοτομίας αυτών (2 βραχυχίτωνες) λόγω της ζημιάς 
που έχουν  προκαλέσει και προτείνει φύτευση 2 νέων αναπτυγμένων δένδρων που δεν θα 
δημιουργούν αναπτυσσόμενα παρόμοια προβλήματα, από τον αιτούντα, κατόπιν οδηγιών  
από την αρμόδια υπηρεσία. 
 
Γ) Την υλοτομία μέρους των  αιτούμενων προς υλοτομία δένδρων στις   παρακάτω 
περιπτώσεις: 
1. ΛΑΥΡΙΟΥ 10 : αίτηση κας Γαϊτάνη Αδριανής, σχετικά με την υλοτομία 3 
δένδρων (1 μιμόζα Νικαίας, 1 μουριά και 1 λεύκα) που φύονται σε πεζοδρόμιο πλάτους 
50 εκ., με τσιμέντο παλιό – κατεστραμμένο. Η  προσβασιμότητα είναι ανύπαρκτη με ή 
χωρίς τα δένδρα. Υπάρχει και   σκαλοπάτι στο πεζοδρόμιο. Η μουριά εφάπτεται της 
μάντρας με  αποτέλεσμα την πρόκληση ζημιών.  
Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους οποίους 
αιτούνται την υλοτομία των δένδρων, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως 
αποφασίσει σχετικά με την έγκριση υλοτομίας ενός εξ αυτών (1 μουριά)  που δημιουργεί 
ζημιά στη μάντρα  και τη μη υλοτομία των άλλων δύο δένδρων  (λεύκα και μιμόζα).» 

Παρακαλούμε    όπως    αποφασίσετε σχετικά.» 
  προτείνει την λήψη σχετικής απόφασης 
 

ΤΟ  ΔΗΜΟΤΙΚΟ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 Έχοντας υπόψιν τα ανωτέρω 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
Εγκρίνει: 
Α) Τη διατήρηση των δένδρων (μη υλοτομία), ως αναλυτικά αναφέρονται στο σκεπτικό της 
απόφασης. 
Β) Την υλοτομία των δένδρων, ως αναλυτικά αναφέρονται στο σκεπτικό της απόφασης. 
Γ) Την υλοτομία μέρους των δένδρων, ως αναλυτικά αναφέρονται στο σκεπτικό της απόφασης. 

 
Στη συνέχεια  υπογράφεται από τα παρόντα στη συνεδρίαση Μέλη. 
 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Δ.Σ.                                                           ΤΑ ΜΕΛΗ 
      
 
    ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
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